
Referat styremøte Norsk Mops Klubb 27.05.2020

Agenda:
1. Økonomi
2. Utstilling
3. Bør vi åpne for at vi kan ha utstilling i andre deler av landet utenom styret?
4. Skal vi arrangere årsmøte med valg til høsten? Eller vente til neste år
5. Uttalelse fra Norsk Mops klubb vedr. det som har skjedd i Nederland
6. Eventuelt

Tilstede: Arne Johan, Elisabeth, Mona, Rikke, Kari, Hege, Ann-Helen

Sak 1:
Saldo pr 27.05.2020 kr 69 218,43

Sak 2:
Avholde rasespesial. Kun norske dommere.
Kari sjekker med NKK om vi kan ha dobbeltutstilling (2 utstillinger på 1 dag)
Hun sjekker samtidig hvilken dag mops skal stille på Lillehammer.
Lokaliteter er reservert.

Sak 3:
Lagt ut på medlemssiden til Norsk Mops Klubb om noen i Trøndelag/Bergen vil arrangere 
utstilling og hva vi krever/forventer. Søknad må sendes styret med plan for gjennomføring, 
budsjett og mannskapsliste samt plan for å følge krav til smittevern i forholdt til covid-19 
(korona)

Sak 4:
Årsmøtet er allerede avlyst og informasjon sendt ut til alle medlemmer. Det sittende styret 
blir sittende fram til nytt årsmøte avholdet første halvdel av 2021.

Sak 5:
Ann-Helen lager et utkast med uttalelse fra Norsk Mops Klubb og sender til styret for 
tilføyelser/korrigeringer/endringer. Når alt er i orden blir det lagt ut på våre sider på 
Facebook og på hjemmesiden.

Sak 6:
Ingen saker under eventuelt.

Dato for nytt styremøte ikke avtalt, men vi møtes fysisk på neste møte. 

Ann-Helen Strandheim
Sekretær Norsk Mops Klubb


